
Protokół Nr 39/18 

posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego, które odbyło się 15 października 2018 r.  

w godz. 09.30 - 09.40, w sali konferencyjnej, w Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara 

Kolberga w Kielcach.  

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego - Bartłomiej 

Dorywalski. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie 

z załączonymi listami obecności (zał. nr 2, 3). 

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/644/18  

z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin  

na realizację zadań w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli  

oraz ochrony przeciwpożarowej. 

2. Informacja o stanie realizacji umowy partnerstwa publiczno-prywatnego  

z Operatorem Infrastruktury dotyczącej projektu ,,Sieć Szerokopasmowa Polski 

Wschodniej – województwo świętokrzyskie.” 

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Samorządu Terytorialnego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego w latach 2014-2018.  

4. Sprawy różne.  

 

 

Materiał do pkt. 1 porządku obrad został zamieszczony na portalu Radnych Województwa 

pod adresem: https://www.e-swietokrzyskie.pl/sejmik w zakładce: XLIX sesja  Sejmiku, zaś 

zawiadomienie oraz materiały do pkt. 2-3 w zakładce Komisji Samorządu Terytorialnego. 

 

 

 

 

https://www.e-swietokrzyskie.pl/sejmik


Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/644/18  

z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gmin  

na realizację zadań w zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli  

oraz ochrony przeciwpożarowej przedstawił Zenon Piecaba, zastępca Dyrektora 

Departamentu Infrastruktury. Poinformował, że gminy otrzymają z budżetu województwa 

pomoc finansową w formie dotacji celowej w wysokości 660 000 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Bartłomiej Dorywalski zapytał z czego wynika wzrost kwoty  

z 500 000 zł do 660 000 zł. 

 

Zenon Piecaba, zastępca Dyrektora Departamentu Infrastruktury wyjaśnił, że są to 

środki niezbędne do pokrycia kosztów wyposażenia. W niektórych przypadkach przydzielono 

dotacje, które nie wystarczyły na dofinansowanie całości zakupu np. samochodu  

ratowniczo-gaśniczego i w związku z tym trzeba było przeznaczyć na ten cel dodatkowe 

fundusze. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o wskazanie jednostek, które otrzymają dodatkowe środki. 

 

Zenon Piecaba poinformował, że chodzi o Ochotniczą Straż Pożarną w Bukowej, 

Ochotniczą Straż Pożarną w Wiślicy, Ochotniczą Straż Pożarną w Morawicy i Ochotniczą 

Straż Pożarną w Drożejowicach.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał o zasady wyboru jednostek. 

 

Zenon Piecaba wyjaśnił, że są to jednostki, które składały już wnioski ale nie spełniały 

wymogów aby otrzymać całość dofinansowania.    

 

Przewodniczący Komisji przystąpił do przegłosowania ww. projektu uchwały. 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/644/18 z dnia 28 czerwca 2018r. w sprawie 



udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na realizację zadań w zakresie porządku publicznego 

i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej. Opinia Nr 25 stanowi załącznik 

nr 4. 

 

Ad 2. 

Informację o stanie realizacji umowy partnerstwa publiczno-prywatnego  

z Operatorem Infrastruktury dotyczącej projektu ,,Sieć Szerokopasmowa Polski Wschodniej – 

województwo świętokrzyskie” przedstawił Andrzej Sztokfisz, zastępca Dyrektora 

Społeczeństwa Informacyjnego (zał. nr 5). 

Poinformował, że w związku z realizacją projektu w ramach Programu Operacyjnego Polski 

Cyfrowej od czerwca do lipca 2018 r. wykorzystano 56 nowych węzłów SSPW do 

świadczenia usług w ramach sieci Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. Sumaryczna liczba 

wszystkich wykorzystanych węzłów wynosi w chwili obecnej ponad 90.  

Następnie poinformował o problemach jakie pojawiły się w związku z rozwiązaniem umowy 

z Operatorem. Wyjaśnił, że Operator Infrastruktury nie chce odstąpić od realizacji zadań  

i sprawa zostanie zgłoszona do prokuratury. Podkreślił, że obecnie prowadzone są działania 

zmierzające do przejęcia czynności związanych z operowaniem siecią przez województwo 

świętokrzyskie.  

 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Dorywalski zaznaczył, że sprawdziły się jego 

przewidywania odnośnie projektu a sytuacja, w chwili obecnej, jest bardzo problematyczna. 

 

Członkowie Komisji przyjęli informację do wiadomości. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że radni otrzymali sprawozdanie z działalności 

Komisji Samorządu Terytorialnego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w latach  

2014-2018 i zapytał czy ktoś chciałby zgłosić uwagi. 

 

Członkowie Komisji przyjęli ww. sprawozdanie do wiadomości (załącznik nr 6). 

 

 



Ad 4. 

Przewodniczący Komisji zapytał czy radni chcą zabrać głos w punkcie dotyczącym spraw 

różnych.  

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego, Bartłomiej 

Dorywalski przypomniał, że obecne posiedzenie Komisji jest ostatnim w tej kadencji.  

W związku z tym serdecznie podziękował wszystkim zgromadzonym: Członkom Zarządu, 

radnym oraz pracownikom. Docenił wkład merytoryczny członków Komisji, aktywność  

i obecność na posiedzeniach. Wyraził przekonanie, że wszystkie rozwiązania, które były 

poddawane dyskusjom i wypracowane przez Komisję Samorządu Terytorialnego przyczyniły 

się, w pewnej mierze, do rozwoju województwa świętokrzyskiego.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

       Przewodniczący Komisji 

        Bartłomiej Dorywalski 

 

Protokół sporządziła: 

Maria Ganczarek 

 


